
 

Diligència per fer constar que aquesta acta va ser 
aprovada en la sessió ordinària del Ple de 28 d’abril de 
2025. 
 
Elena Palacio Tuñón, secretària interventora de 
l’Ajuntament d’Artà 

ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Identificació de la sessió 
Caràcter: ordinari 
Núm. de sessió: 16 
Data: 25 de novembre de 2024 
Hora de començament: 18 h 
Hora de finalització: 19.10 h 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
Hi assisteixen: 
Manuel Galán Massanet, batle 
Maria Bel Llinàs Pastor, regidora 
Antonio Bonet Company, regidor 
Maria Isabel Nieto Sepúlveda, regidora 
Estefanía Láiz Sansó, regidora 
Maria Paula Ginard Vílchez, regidora 
Maria Antònia Sureda Martí, regidora (*arriba a les 18.22 h, durant l’exposició del segon punt) 
Manuel Rocha Barrientos, regidor 
Immaculada Moreno Mayal, regidora 
Maria Pastor Gelabert, regidora 
Jordi Cabrer Flaquer, regidor 
Juan Lliteras Espinosa, regidor 
Andreu Casellas Cabrer, regidor 
 
Elena Palacio Tuñón, secretària 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions dels dies 17, 24 i 27 de juny i 22 de juliol de 
2024. 
2. Exp. 2024/5964. Aprovació, si s’escau, del pressupost de 2025. 
3. Exp. 2024/6169. Aprovació, si s’escau, de la proposta de rectificació a l’acta del Ple constitutiu de 
la corporació de 17 de juny de 2023. 
4. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2024. 
5. Precs i preguntes. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El batle obre la sessió i, una vegada comprovada l’existència de quòrum, s’inicia la sessió, amb 
l’ordre del dia establert. 
 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions dels dies 17, 24 i 27 de juny i 22 de juliol de 
2024 
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Atès que els regidors han revisat els esborranys de les actes que se’ls varen enviar, els reunits 
acorden, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i tretze els 
assistents, aprovar les actes de les sessions dels dies 17, 24, i 27 de juny i 22 de juliol de 2024. 
 
 
2. Exp. 2024/5964. Aprovació, si s’escau, del pressupost de 2025 
 
El regidor delegat de l’àrea d’Hisenda, Sr. Rocha, explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<[…] 
 
Atès que ’ha tramitat l’expedient administratiu d’elaboració del Pressupost per a l’any 2025. 
 
Considerant que l’aprovació del Pressupost és un acte de naturalesa ordinària i que totes les Administracions estan 
obligades a la seva elaboració i aprovació.  
 
Considerant el òrgan competent per aprovar el Pressupost General de l’Ajuntament d’Artà és el Ple de la Corporació, ex 
art. 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local.  

 
ES PROPOSA  

 
PRIMER.- Que pel Ple de l’Ajuntament, previ dictamen favorable de la Comissió Especial de Comptes, que funciona com 
a Comissió d’Hisenda, s’aprovi inicialment el  Pressupost per a l’any 2025 elaborat per la Batlia de conformitat amb la 
documentació que s’ha remet als membres del Ple i a l’expedient tramitat a l’efecte.  
 
SEGON.- Que es continuï la tramitació amb la publicació de l’aprovació inicial al BOIB, es sotmeti a informació pública 
durant 15 dies i si no hi ha al·legacions, s’entengui definitivament aprovat.>> 
 
Tot seguit, intervé la Sra. Moreno per dir que els agradaria poder comptar amb la documentació 
del pressupost amb més temps i en format editable per poder fer aportacions i fer feina conjunta.  
 
El Sr. Rocha li dona la raó, però explica que no s’ha pogut donar amb més temps perquè ni ell 
mateix ho tenia, però que intentaran, de cara al futur, explicar-ho tot amb més detall.  
 
A continuació, intervé el Sr. Lliteras per dir que, més o manco, és el mateix d’altres anys, però que li 
crida l’atenció la despesa en capítol 1 i 2. Diu que les inversions i despeses s’haurien de sostenir no 
solament pels ciutadans d’Artà, sinó pels visitants, i per exemple posar els pàrquings de 
pagagament, així com augmentar les sancions i mesures dissuassives.  
 
El Sr. Rocha li contesta que part de la despesa de capítol 2 ha passat a capítol 1, perquè es pretén 
la cobertura amb personal propi del que ara són contractes de serveis. El personal és una inversió i 
s’ha d’intentar treure el màxim possible i comptar amb bons professionals, ja que això suposa un 
benefici per al servei i per al ciutadà, i que sí estan previstes inversions, malgrat que la gran part 
d’aquestes s’hagi adjudicat aquest any. Se cerquen noves vies de finaçament i es mantenen 
reunions contínuament.  
 
El Sr. Lliteras comenta que, malgrat que se cerquin finançaments, es poden explotar recursos 
propis, com el Quarter de Betlem, el “xiringuito” de cala Torta , els pàrquings, etc. 
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El batle li respon que s’esta fent feina i que, entre d’altres mesures, la posada en marxa de les 
càmeres servirà per recaptar més.  
 
Se sotmet la proposta a votació, la qual s’aprova per 8 vots a favor (6 PSOE i 2 PI) i 5 
abstencions (3 UIA i 2 PP).  

 
 

3. Exp. 2024/6169. Aprovació, si s’escau, de la proposta de rectificació a l’acta del Ple 
constitutiu de la corporació de 17 de juny de 2023 
 
El batle, Sr. Galán, explica la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Vist que a l’acta de Ple de 17 de juny de 2023 de l’Ajuntament d’Artà, de Constitució de la Corporació, es va donar 
compte de la constitució dels grups polítics municipals, dels seus integrants i dels seus portaveus, entre ells el de UNIÓ 
INDEPENDENTS D’ARTÀ-MÉS PER MALLORCA (UIA-MÉS), tal i com constava a les credencials expedides per la Junta 
Electoral de Zona de Manacor.  
 
Atès que s’ha detectat una errada a l’acta aprovada en sessió de data  31 de juliol de 2023, ja que solament consta el nom 
“UNIÓ INDEPENDENTS D’ARTÀ”, on havia de dir “UNIÓ INDEPENDENTS D’ARTÀ-MÉS PER MALLORCA (UIA-MÉS)”, es 
considera necessari rectificar l’acta aprovada per fer constar específicament la coalició amb la que varen concórrer a les 
eleccions.  
 
Per aquest motiu, es proposa al Ple que acordi: 
 
1. Rectificar l’acta de 17 de juny de 2023, aprovada en sessió plenària de 31 de juliol de 2023 de forma que allà on deia 
“UNIÓ INDEPENDENTS D’ARTÀ” digui “UNIÓ INDEPENDENTS D’ARTÀ-MÉS PER MALLORCA (UIA-MÉS)” 
 
2. Trametre aquest acord a la portaveu d’ UNIÓ INDEPENDENTS D’ARTÀ-MÉS PER MALLORCA (UIA-MÉS), als efectes 
oportuns.>> 

 
Se sotmet la proposta a votació, la qual s’aprova per unanimitat. 
 
 
4. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes d’octubre de 2024 
 
En compliment del que disposa l’article 42 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, de 28 de novembre de 1986 (ROF), la secretària interventora dona 
compte dels decrets de Batlia dictats en el mes d’octubre de 2024, que van des del núm. 2024/1271 
al núm. 2024/1425. 
 
 
5. Precs i preguntes 
 
El Sr. Lliteras planteja una pregunta verbalment al Ple, relativa al fet de destapar el clavegueram, i 
demana si no es podria fer qualque cosa més consistent, no solament un cinta d’avís.   
 
El batle contesta que s’estudiarà. 
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Després, el Sr. Lliteras comenta que, al mercat de segona mà, s’empren els bancs de fusta com a 
expositors i que seria convenient que no fos així. 
 
 
Atès que no hi més assumptes a tractar, el batle aixeca la sessió a les 19.10 h, de la qual, com a 
secretària, estenc aquesta acta. 
 
        Vist i plau 
La secretària       El batle 
 
Elena Palacio Tuñón       Manuel Galán Massanet 
  


